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Kékkői Zoltán

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kívánja-e a magyar tejtermelőket segíteni úgy, hogy lehetőséget biztosít számukra
óvodákon, iskolákon belüli tejértékesítésre? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

2009. október 5-én kapott válaszát megköszönve, bár hiányosságaira kitérve ismét a
tejtermelők súlyosbodó problémáira hívnám fel a figyelmet . Ugyanis a 2009 . szept . 18-án,
Európai uniós szinten, a tejtermel ők válsága miatt kirobbant botrányt magyar viszonylatba n
még mindig nem sikerült orvosolni . Felteszem, a probléma megoldása nem sikerülhet pár nap
alatt, de a kezdeti lépéseket meg kell tenni annak érdekében, hogy a magyar tejágaza t
felvirágozzék, a tejtermelők-és fogyasztók nagy megelégedésére .

Az állattartás és a tejágazathoz kapcsolódó gépek, eszközök beszerzéséhez nyújtott
támogatás, valamint a közvetlen értékesítési tejkvóta igénylésének lehetősége felveti annak a
lehetőségét, hogy a jó minőségű , friss hazai tej tejautomatákból történő vásárlására ne csak
településeken, hanem intézményi szinten is – gondolok itt különösképpen óvodákra é s
általános iskolákra – elérhető legyen .

Kérdezem tehát miniszter urat :

Kívánja-e a magyar tejtermelőket segíteni úgy, hogy lehetőséget biztosít számukra
óvodákon, iskolákon belüli tejértékesítésre ?
Milyen plusz állami támogatásokat tud biztosítani a fent vázolt cél megvalósulás a
érdekében?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 3 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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